
THE FULL HAZRY 268
Your choice of eggs (masala omelette / scrambled / fried) with bacon, sausage, chips, tomato, mint chutney and milk buns. 
自選雞蛋 (瑪莎拉奄列 / 炒蛋 / 煎蛋) 配煙肉、香腸、薯條、番茄、芫荽薄荷醬及牛奶餐包。

RIFLES ROLLS
Tandoor-baked naan with spicy cheese and tomato chutney, filled with your choice of: 
泥窯烤餅配芝士及香辣番茄醬，再配自選餡料：

a. Bacon and honey 煙肉及蜂蜜 198 
b. Sausage and crushed peppercorns 香腸及黑椒碎  198 
c. Three fried eggs 煎三蛋 178 
d. Smoked salmon 煙三文魚 198 
e. Or a combination of fillings 自由組合以上餡料 248

KEEMA ANDA PAU 198
Spicy mutton and eggs scrambled together to be scooped up with buttered milk buns. 

香料羊肉炒蛋抹醬配牛油牛奶餐包。

CHICKEN KARAHI 268
A dish born on the North-West Frontier, traditionally cooked in a heavy cast-iron pan or Karahi, over an open flame. The result is a rich 
tomato base with a fragrant finish from the green chillies, coriander and slivers of ginger. Served with tawa paratha, pickle and raitha.
於西北邊境誕生的菜式，傳統以鑄鐵鑊或克拉希炒鑊明火烹製，炮製成以濃郁番茄為主調，用青辣椒、芫荽及薑增添香氣的菜式，
配以鐵板煎酥油餅、醃漬品及乳酪。

EGGS TO ORDER 148
Your choice of masala omelette / bhurjee / scrambled / fried. Served with masala-roasted tomato 

任選瑪莎拉奄列 / 印度香料炒蛋 / 炒蛋 / 煎蛋，配香料烤番茄。

IDLI SAMBAR 148
Steamed rice cakes served with lentil stew. 
蒸米漿糕伴 燉煮扁豆。 
 
VEGETABLE UTTAPAM 148 
Rice pancakes with onion, tomato, coriander and gunpowder. Served with shallots and tomato chutney. 

加入洋蔥、番茄、芫荽及以「火藥」為名的混合香料煎製的米餅，佐以紅蔥番茄醬。 

SAMOSA CHUTNEY 148
Flaky pastry triangles filled with savoury, spiced potatoes and green peas, to be dipped in tamarind chutney. 

香料馬鈴薯及青豆內餡三角酥餅，配以羅望子沾醬享用。 

KEDEGREE 148
A classic Anglo-Indian dish of tempered basmati rice served with smoked salmon, parsley, crushed boiled eggs and salted butter. 
經典英印風味香料米飯，配煙燻三文魚、番茜、碎蛋和鹽味牛油。

DROP SCONES 148
Classic recipe served with maple syrup and seasonal fruits. 
經典鬆餅配楓糖漿及時令水果。
 
 COMPANY GRADE A GRANOLA 118
Paleo muesli with a honey-baked blend of nuts, seeds and coconut. Served with fruit and honey yogurt. 
無穀物什錦燕麥片配蜂蜜烤堅果、精選籽實及椰子，配以水果及蜂蜜乳酪。

BLOODY MARY 128 
Vodka, lemon, black pepper, salt, tabasco, 
Worcestershire, olive brine, dill, paprika, 
tomato, horseradish 
伏特加、檸檬、黑椒、鹽、辣椒仔辣汁、喼汁、
橄欖鹽水、刁草、紅椒粉、番茄、辣根

MIMOSA 128 
Champagne, freshly squeezed orange juice 
香檳、鮮榨橙汁

SCREWDRIVER 128 
Vodka, freshly squeezed orange juice 
伏特加、鮮榨橙汁

FRESHLY SQUEEZED 
ORANGE JUICE 88 
鮮榨橙汁 

FRESHLY SQUEEZED 
WATERMELON JUICE 88 
鮮榨西瓜汁 

FRESHLY SQUEEZED 
APPLE JUICE 88
鮮榨蘋果汁 

BEVERAGES 精選飲品
NO Rajasthan Rifles breakfast experience is complete without a breakfast pick-me-up.
所有 Rajasthan Rifles 早餐體驗須配搭一杯早餐特飲方為圓滿。

SIDE ORDERS

Grilled Tomato 烤番茄 48 

Pork Sausage 豬肉香腸 68

Plain Naan 原味烤餅 58

Masala Beans 瑪莎拉焗豆 48

Milk Buns 牛奶餐包 58 

Buttered Toast 牛油多士 58
(Choice of milk of sour dough loaf) 
 （可選牛奶麵包或酸種麵包）

Jam and Marmalade 果醬及柑橘醬 48

Thick-cut Streaky Bacon 厚切斑條煙肉 78


